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وحدت رمز موفقیت و استمرار انقلاب 
 وزی��ر دف��اع ب��ات ارزیابی مثبت از نشس��ت مشترک مجلس و 
دولت گفت: رمز موفقیت انقلاب اسلامی وحدت کلمه است که 
خدا را شاکریم این تعامل بین قوا وجود دارد.به گزارش ایسنا ، 
محمدرضا قرایی آشتیانی در گفت وگو با خانه ملت با اشاره به 
نشست مشترک مجلس و دولت عنوان کرد: همانطور که امام 
راح��ل فرمودن��د، وحدت کلمه رم��ز موفقیت و استمرار انقلاب 
اسلامی است. آشتیانی با بیان اینکه برگزاری چنین جلس��اتی 
می تواند در حل مشکلات مردم بسیار تأثیرگذار باشد و کمک 

کند، گفت: خدا را شاکریم که این تعامل بین قوا وجود دارد.

هیات اماراتی در راه ایران 
 مشاور رئیس جمهور امارات اعلام کرد که این کشور به زودی 
هیاتی را به منظور بهبود روابط با تهران به ایران اعزام خواهد 
کرد.به گزارش ایس��نا از رویترز، انور قرقاش درخصوص زمان 
اعزام هیاتی از امارات به ایران گفت: هرچه زودتر این کار انجام 
ش��ود بهت��ر است.به گفته وی ه��دف از گفت وگوهای ایران و 
امارات "باز کردن فصلی جدید" در روابط میان دو کشور خواهد 
ب��ود. قرق��اش گفت: در می��ان ایرانیان این درک وجود دارد که 
باید پل ها با کشورهای حاشیه خلیج فارس بازسازی شوند. ما 
این مسئله را مثبت تلقی می کنیم.مشاور رئیس جمهور امارات 
گف��ت: ابوظب��ی همچنان درخص��وص فعالیت های منطقه ای 
ای��ران نگرانی های��ی دارد ام��ا می خواهد در جهت بهبود روابط 
ت��لاش کن��د. قرق��اش در پاسخ به این که امارات اقدامات خود 
در قبال ایران را با عربس��تان هماهنگ خواهد کرد؟ بیان کرد 
ک��ه ای��ن کشور متحدان منطق��ه ای خود را در جریان رویدادها 

قرار خواهد داد.

چالش سانتریفیوژهای ایران در وین 
 دیپلمات های اروپایی گفتند که ایران باید در مورد احیای توافق 
هسته ای ۲۰۱۵ با قدرت های بزرگ این هفته جدیت نشان دهد 
و در غیر این صورت آنها برای احیای برجام »مشکل« دارند. 
به گزارش ایلنا از رویترز،دیپلمات های ارشد اروپایی گفتند: این 
هفت��ه ب��رای تعیین اینکه آیا ای��ران در احیای این پیمان جدی 
است یا خیر، کلیدی خواهد بود، قصد نداریم برای گفت وگوها 
»ضرب الاجل مصنوعی« تعیین کنیم، اما وقتی برای تعارفات 
نداریم.ی��ک دیپلم��ات اروپای��ی گفت: اگر آنها نشان ندهند که 
درباره این مسئله جدی هستند، به مشکل برخواهیم خورد. ۴۸ 
ساعت آینده بسیار مهم خواهد بود برخی از دشوارترین مسائل 
در می��ان ۲۰ ت��ا ۳۰ درصدی است که حل نشده باقی مانده اند، 
سانتریفیوژهای پیشرفته ای است که ایران برخلاف توافق اولیه 

از آنها برای غنی سازی اورانیوم استفاده می کند.

دیدار برجامی بلینکن با اروپایی ها
 سخنگوی وزارت خارجه آمریکا در بیانیه ای اعلام کرد: آنتونی 
بلینکن وزیر امور خارجه با ژان ایو لودریان وزیر خارجه فرانسه، 
هایک��و م��اس وزیر خارجه آلم��ان و الیزابت تراس وزیر خارجه 
انگلی��س، کشوره��ای نماینده اتحاد ترانس آتلانتیک، در ریگا 
پایتخت لاتویا دیدار کرد. به گزارش ایسنا در بیانیه ند پرایس 
آم��ده اس��ت: بلینکن و دیگ��ر وزرای خارجه درباره تهدیدهایی 
که متوجه اروپا است، از جمله اقدامات نگران کننده روسیه در 
قبال اوکراین گفت و گو کردند. آنها درباره نگرانی های موجود 
درباره برنامه هسته ای ایران و تلاش برای رسیدن به بازگشتی 
دوجانبه به برجام همزمان با برگزاری مذاکرات در وین، تاکید 
کردند. این بیانیه می افزاید: وزیر خارجه بیان کرد امیدوار است 
مباحثات پیرامون چالش های جهانی، در دومین نشست وزرای 

خارجه گروه G۷ در لیورپول ادامه بیابد.

رایزنی ایرانی ماکرون با عربستان
 یک منبع آگاه در دفتر ریاست جمهوری فرانسه گفت: امانوئل 
ماک��رون در جری��ان سف��ر خود به عربس��تان سع��ودی درباره 
ای��ران رایزنی خواهد کرد.به گزارش ایس��نا، امانوئل ماکرون، 
رئیس جمهوری فرانس��ه قرار است طی روزهای آینده در یک 
سفر منطقه ای به عربستان سعودی، امارات متحده عربی و قطر 
برود و با مقامات این کشورها دیدار کند. یک منبع آگاه در دفتر 
ریاست جمهوری فرانسه گفت که ماکرون در جریان سفر خود 
به ریاض با محمد بن سلمان ولیعهد سعودی دیدار خواهد کرد 
که برنامه هسته ای ایران، جنگ یمن، اوضاع عراق و مقابله با 

تروریسم از موضوعات مورد بحث میان آنها خواهد بود.

قدرت موشکی ایران مثال زدنی 
فرمان��ده هوافض��ای سپاه گفت: امروزامنیت و قدرت موشکی و 
دفاعی ایران پایدار و مثال زدنی است و این واقعیت را دشمنان 
مدام به زبان می آورند.به گزارش ایسنا سرتیپ پاسدار امیرعلی 
حاج��ی زاده خاطرنش��ان کرد: شهدا در هشت سال دفاع مقدس 
جانانه در برابر دشمن ایستادند و باعث پیروزی کشورمان شدند و 
امروز نیز ما می توانیم در مقابل جنگ اقتصادی و رسانه ای دشمن 
با ایستادگی و مجاهدت پیروز این میدان سخت شویم.حاجی زاده 
ب��ا بی��ان اینک��ه امروزه قدرت موشکی، دفاع��ی و پهپادهای ما 
خاری در چشم دشمنان و موجب وحشت آن هاست، تأکید کرد: 
کوچک ترین تحرک دشمن با پاسخی سخت مواجه می شود.

مجلس مشکلات مردم را رفع کند
 دبی��ر ش��ورای نگهب��ان گف��ت: مجل��س ش��ورای اسلامی و 
نمایندگان مجلس باید با الگوگیری از شهید مدرس به عنوان 
ی��ک شخصی��ت بزرگ و تاریخ ساز، به کارهای ضروری و رفع 
مشکلات اولویت دار مردم بپردازند.به گزارش ایلنا، احمد جنتی 
در نطق پیش از دستور جلس��ه شورای نگهبان افزود: امیدوارم 
مدرس بیش از قبل الگوی مجلس و تمام نهادهای کشور باشد 
چرا که این شهید، ویژگی های برجسته ای دارد که فقط الگوی 
یک نهاد و جمع نیست بلکه این ویژگی ها می تواند الگوی خوبی 

برای تمام نهادها و شخصیت ها باشد. 

سياسي

 جلس��ه علنی مجلس شورای اسلامی با حضور اعضای هیات 
دولت برگزار شد. در این جلس��ه رئیس جمهور گفت: همگان 
بای��د خ��ود را مجری قانون بدانن��د، چرا که قانون محور اجرای 
عدالت در جامعه است. راهی نداریم جز توافق بر اجرای قانون. 
ه��ر چ��ه میزان اجرای قانون بیشتر باشد، عدالت بیشتر رعایت 
شده و هر چه از میزان اجرای قانون کاسته شود،  اجرای عدالت 

نیز کاهش می یابد.
ابراهیم رییسی گفت: در روز مجلس تاکید می کنم باید به همه 
سلیقه های سیاسی احترام گذاشت و قانونمدارانه حرکت کرد، 
چرا که نزدیک ترین راه اجرای عدالت اجرای قانون است.وی 
گف��ت: ام��روز برای اجرای قانون نیازمند همراهی، همگرایی و 
همپوشانی همه مسئولان کشور هستیم، هماهنگی قوا و دست 
اندرکاران در حکومت تاکتیک نیس��ت، بلکه راهبرد اساسی و 
ضرورت اجتناب ناپذیر است که نباید اجازه دهیم این انسجام 
خدشه دار شود. حاشیه نباید به متن بیاید، حتما اختلاف نظرهایی 
وجود دارد، اما انس��جام در امور مردم باید در نظر گرفته شود و 

حاشیه را در حاشیه بگذاریم و نباید گرفتار حاشیه شویم.
ریی��س جمه��ور افزود: نمایندگان دغدغه هایی در سطح حوزه 
انتخابی��ه ی��ا کش��ور دارند که به دنب��ال آن طرح هایی ارائه می 
ش��ود. ارائ��ه ط��رح حق نمایندگان اس��ت، اما اگر این طرح ها با 
نظ��ر کارشناس��ان دول��ت و بخش های دیگر غنی شود، در اجرا 
دچار مشکل نمی شویم.وی با بیان اینکه پیگیر اجرای قوانین 
در دولت است گفت: احکام قانون برنامه ششم در حال بررسی 
است، هر چند که بازه زمانی کوتاهی برای آن باقی مانده است، 
ب��ا ای��ن حال اجرای آن م��ورد توجه قرار گرفته است. همچنین 
آیی��ن نام��ه ه��ای قانون بودجه ۱۴۰۰ نیز در دولت مطرح است 
و به دنبال تصویب آیین نامه های ذیل قانون هس��تیم، باید به 

سرعت این آیین نامه ها مورد توجه قرار گیرد.
رئیسی با بیان اینکه بودجه ۱۴۰۱ اولین سند مالی دولت سیزدهم 
است، گفت: روسای کمیسیون های برنامه و بودجه، اقتصادی 
و جه��ش تولی��د سخنان قابل استف��اده ای مطرح کردند، آقای 
میرکاظم��ی از نظ��رات کارشناسی آقایان استفاده کند، هر چند 
ک��ه م��ی دان��م این کار صورت گرفته، با این حال نظرات گرفته 
ش��ود ت��ا بتوانیم مهمترین سن��د مالی بودجه ۱۴۰۱ را براساس 
دغدغ��ه رهبری یعنی اص��لاح ساختار بودجه، دغدغه مجلس 
و کارشناس��ان اقتص��ادی با کمترین نحو تهیه کنیم.وی تاکید 
کرد: بودجه ۱۴۰۱ باید دارای کمترین کس��ری بودجه باشد تا 
بتوان��د ت��ورم را مهار کرده و رش��د اقتصادی قابل قبولی داشته 
باشد. دولت تا چند روز آینده لایحه را تقدیم مجلس می کند، 
با این حال اگر دوستان نظری دارند می توانند برای اعمال در 
پی��ش نوی��س، ارائه کنند ت��ا بودجه هم روستا و هم شهر را آباد 
کن��د و ه��م بتواند عدالت محور باشد.رئیس جمهور با طرح این 
س��وال ک��ه برای سند اجرای عدالت چ��ه باید کرد؟ گفت: سند 
آمای��ش سرزمین��ی می تواند م��ورد توجه قرار گیرد و در بودجه 
۱۴۰۱ باید لحاظ شود. ممکن است نمایندگان نسبت به آمایش 

سرزمین��ی مناط��ق خ��ود نظراتی داشته باشند که می توان آنها 
را در نظر گرفت.رئیس��ی بیان کرد: نکات بس��یاری درخصوص 
مس��ائل اقتصادی از سوی نمایندگان مطرح شد و نمی خواهم 
آنها را لیست کنم، اما مسئله ساماندهی اطلاعات، ناترازی بانک 
ه��ا و ض��رورت توانمندسازی بخش خصوصی برای خصوصی 
س��ازی م��ورد تاکید اس��ت و در دولت دنبال می شود. همچنین 
قوانین چندگانه از جمله ۷ قانون برای رونق کسب و کار، مورد 
تاکید خواهد بود. توجه به قوانین رونق کس��ب و کار می تواند 

شرایط را برای اقتصاد کشور تغییر دهد.

باید تصمیم های سخت و شجاعانه بگیریم  � 
همچنین رئیس مجلس شورای اسلامی در این نشست گفت: 
ارتباط دولت سیزدهم و مجلس یازدهم ماندگار و برای آیندگان 
مثال زدنی خواهد بود.به گزارش خانه ملت، محمدباقر قالیباف 
ب��ا اش��اره ب��ه اقداماتی که دولت در کنترل شیوع ویروس کرونا 
انجام داده افزود: با اقدامات دولت در دوره کمتر از ۷۰ روز تلفات 
۷۰۰ نف��ر در روز ب��ه ۷۰ نف��ر رسانده ش��د. مطمئنم که در حوزه 
سیاست خارجی و رفع تحریم ها با تلاشی که صورت می گیرد 
مذاک��ره خ��وب و عزتمندان��ه انجام خواهیم داد و با توافق خوب 
و عادلانه حق این ملت را می گیرید و تحریم ظالمانه از دوش 
مل��ت مق��اوم برداشته می شود. رئیس قوه مقننه گفت: از دولت، 
اج��را و تحق��ق قوانی��ن، احکام بودجه و برنامه توسعه کشور را با 
همه سختی های موجود انتظار داریم به ویژه در موضوعات مهم 

همانند حوزه بورس، معیشت، اشتغال، مسکن، جوانی جمعیت 
و افزای��ش ق��درت خرید مردم انتظ��ارات جدی از دولت داریم.

رئیس مجلس گفت: بیش از همیشه باید در موضوعات و حل 
مشکلات به مباحث کارشناسی توجه داشته باشیم و بیشترین 
وقت خود را صرف این موضوع کنیم که چگونه می خواهیم رو 
ب��ه جل��و حرکت کنیم، گلایه و صحبت از گذشته برای کس��ب 

تجربه مهم است اما مهمتر توجه و نگاه به آینده است.
قالیب��اف ادام��ه داد: اصلاح ساخت��ار بودجه مبحثی است که از 
گذشته مطرح بوده و موضوع این مجلس و دولت نیست. ساختار 
بودج��ه از قب��ل از پیروزی انقلاب مشکلاتی داشته و همه نیت 
اص��لاح آن را داشتن��د ولی نتیجه شرایط کنونی شده است، اگر 
ما هم مسیر گذشته را ادامه دهیم، نتیجه ای حاصل نمی شود. 
مردم و نمایندگان از ما سوال می کنند که در جلس��ات هفتگی 
روسای قوا چه تصمیماتی گرفته می شود.رئیس قوه مقننه ادامه 
داد: جلسات سران قوا حتما مهمترین جلسه تصمیم گیری برای 
اداره کش��ور اس��ت ام��ا اگر تمام اعضای حاضر در این نشس��ت 
موضوعات را با هم دنبال نکنیم سران سه قوه هم در جلسات 
نمی توانن��د تصمی��م  بگیرند. نمایندگان و اعضای دولت و مردم 

باید از تصمیمات جلسات سران قوا مطلع باشند.
وی تصریح کرد: ما باید تصمیم های سخت و شجاعانه بگیریم 
و ب��ا ق��وت تصمی��م بگیریم و در غیر ای��ن صورت همه چیز در 
خدم��ت ب��ه مردم زیر سوال م��ی رود، مردم هر تصمیم عاقلانه 
و عادلان��ه م��ا را که انقلابی هم هس��ت را می پذیرند. مردم هر 

هزینه ای خواهند داد به شرط آن که تصمیم در طراحی و اجرا 
درس��ت اتخ��اذ شود. طرح ه��ای خوبی در کشور مطرح شده اما 
در اج��را ب��ه دلیل عدم اجرای درس��ت، قربانی شده اند بنابراین 
م��ا ب��رای بودج��ه س��ال ۱۴۰۱ باید با نگاه رو به جلو و منطبق با 

برنامه هفتم توسعه تصمیم گیری کنیم.
رئی��س مجل��س شورای اسلامی در ادام��ه اظهار کرد: مجلس 
و دول��ت درب��اره برنام��ه هفتم توسعه ب��ه فهم مشترک برسند و 
بودج��ه س��ال ۱۴۰۱ را منطب��ق با نقش��ه راه برنامه هفته توسعه 
تنظی��م کنن��د.وی با اشاره به مشک��لات عدیده کشور در حوزه 
ه��ای مختل��ف، گفت: دول��ت و مجلس باید بر روی سه مشکل 
اقتص��اد، آب و جمعی��ت متمرکز شوند. در خصوص موضوع آب 
که تکلیف مشخص است و در حوزه اقتصاد نیز مردم باید بدانند 
ده ها میلیارد دلار در شرایط تحریم ظرفیت هایی داریم که اگر 
تصمی��م شجاعان��ه و عاقلان��ه گرفته نشود، هر روز از دست می 
دهی��م. ای��ن فرصت های بزرگ به تهدیدات بزرگی تبدیل شده 
است.قالیب��اف ب��ا اعلام اینکه ناترازی در ساختار بودجه یکی از 
تهدی��دات است گفت لازم نیس��ت ۹ ه��زار ردیف بودجه داشته 
باشی��م. بای��د شجاعانه تصمیم بگیریم و مجلس باید پیش قدم 
شود. دومین تهدید، تحمیل بار اضافی به بانک ها است. بانک 
مرکزی، مجموعه دولت و مجلس باید مانع خلق پول در بانک 
ه��ا ب��ه ویژه بانک های خصوص��ی شوند که هر روز کشور را به 

سمت مشکلات، تورم و گرانی سوق می دهند.
رئیس قوه مقننه اظهار کرد: از اتخاذ هر تصمیمی در سران قوا، 
دولت، مجلس و کمیسیون های تخصصی مجلس که موجب 
خلق پول شود باید جلوگیری کرد. در حوزه انفال، اموال مردم 
تنه��ا در ح��وزه معادن، فلزات و بح��ث انرژی به بدترین شکل 
از بی��ن م��ی رود و م��ا باید جل��وی آن را بگیریم. هیچ معنا ندارد 
ک��ه سه��م م��ردم در حوزه صنایع و معادن کمتر از ۵ یا ۶ درصد 
باش��د.وی اف��زود: شرکت ها نش��ان می دهند که سود دارند اما 
ای��ن مناب��ع در کجا هزین��ه می شود؟ در حقیقت ما وقتی حرف 
از اقتص��اد م��ی زنی��م باید بدانیم که وضعیت چگونه است و چه 
اقدامات��ی بای��د انجام دهیم.قالیباف یادآور شد: پروژه های نیمه 
تمام تهدید دیگری است که باید مورد توجه قرار گیرد. مجلس 
و دول��ت اگ��ر محکم بایس��تند در همی��ن برنامه هفتم توسعه نا 
به سامانی هفتصد، هشتصد هزار میلیاردی که در سال ۱۳۹۵ 
ارزیاب��ی ش��ده و ت��ا امروز ۲ یا ۳ برابر افزایش یافته است را حل 
خواهد کرد. پروژه های نیمه تمام و رها شده ای که ۱۰ تا ۱۵ 
س��ال ب��ه آن ه��ا زمان خ��ورده و بیش از چند ده هزار اموال غیر 

مولد دولتی باید تعیین تکلیف شود.
رئیس مجلس بیان داشت: باز آفرینی و ساختار مطمئنی برای 
تامی��ن مال��ی این حرکت ه��ا باید انجام دهیم. ما باید نقدینگی 
را هدای��ت کنی��م در غیر این ص��ورت سودا گران اجازه هدایت 
نقدینگی را نخواهند داد و نقدینگی به سمت سوداگری حرکت 
می کند که در نتیجه مشکلاتی مانند بورس را رقم خو اهد زد. ما 

باید راهکار اجرای گام به گام برای این مسائل تعریف کنیم.

در نشست مشترک مجلس و دولت تاکید شد

تعامل و همکاری برای حل مشکلات 

اخبار كوتاه

روند مذاکرات برجامی باعث خوشبینی به دستاوردهاحرکت آمریکا در مسیر دیپلماسی برای بازگشت به برجام
 سخنگوی کاخ سفید در کنفرانس خبری بر قصد آمریکا به در پیش گرفتن مس��یر 
دیپلماتیک در جهت حل و فصل مس��ئله هس��ته ای ایران تاکید کرد.به گزارش ایس��نا 
از پایگاه اینترنتی کاخ سفید، جن ساکی در پاسخ به این که با توجه به اظهارات برخی 
مقامات اروپایی، مبنی بر این که دور هفتم مذاکرات احیای توافق هس��ته ای در وین 
مثبت بوده، آیا آمریکا فکر می کند که ایران در این مذاکرات جدی است، گفت: ارزیابی 
این برای ما سخت است. بنابراین، قصد ندارم از اینجا چنین کاری کنم. گزارش ها و ایده 
های زیادی وجود دارند که درباره شان مذاکره می شود اما ما قرار نیست به طور علنی 

مذاکره کنیم. ساکی ادامه داد: تمرکز ما منوط به بازگشت دوجانبه به پایبندی به برجام است. این بهترین گزینه در دسترس 
است. ما مسیری دیپلماتیک را در پیش گرفته ایم و این چیزی است که رابرت مالی و دیگران در حال پیش پردن آن هستند. 
اظهارات ساکی در پی این مطرح می شود که هفتمین دور مذاکرات احیای توافق هسته ای در وین پس از وقفه ای چند 
ماهه آغاز به کار کرد. ایران تاکید کرده با هدف لغو کلیه تحریم های غیرقانونی و ناعادلانه آمریکا و رسیدن به توافقی خوب 

در این مذاکرات حاضر می شود.

نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی گفت: روز اول مذاکرات این دوره عمدتا ادبیات 
دو طرف دیپلماتیک و خوشبینانه بود و روز دوم هم بحث تحریم زدایی در دستور کار قرار 
گرفت که نشان داد امکان این که سازوکارهای دیپلماتیک برای رفع دغدغه های ایران 
استف��اده ش��ود، وجود دارد.حشمت الله فلاحت پیشه در گفت وگو با ایلنا گفت: برگزاری 
دور اول مذاکرات نشان داد که یک سازوکار فرادولتی در موضوع هسته ای ایران حاکم 
است؛ زیرا همین که سازوکارهای گذشته برای احیای مذاکرات مورد تاکید قرار گرفت و 
طرف ایرانی هم به گونه ای سعی کرد قالب دیپلماتیک اهداف خودش را پیش ببرد نشان 

می دهد یک ساز و کار فرادولتی شکل گرفته که به طور طبیعی شورای عالی امنیت ملی نقش موثری در این میان دارد.
رئیس کمیسیون امنیت ملی مجلس دهم با بیان این که به اندازه کافی ادله در این دو روز شکل گرفته که بتوانیم نسبت به 
مذاکرات خوشبین باشیم گفت: به این دور از مذاکرات باید خوشبین باشیم و باید برای ساز و کارهای بعدی مذاکرات منتظر 
باشیم، به ویژه در دو حوزه کار گروهی که فرآیندها اجرا می شوند یعنی اجرای روند تعلیق تحریم ها علیه ایران که در دستور 

کار گرفت و اجرای سابقه نظارتی آژانش که در جلسه بعدی شکل می گیرد.

 نماینده ایران در سازمان ملل گفت: عدم اقدام موثر در 
برابر اقدامات یکجانبه غیرقانونی آمریکا، آرمان توسعه 

را به شعاری بی محتوا بدل کرده است.
به گزارش ایسنا، مجید تخت روانچی در چهل و پنجمین 
اجلاس سالانه وزرای خارجه گروه ۷۷ بعلاوه چین گفت: 
باید حول آرمان ها و منافع مشترک اعضای گروه، متحد 
مانده و بطور مصمم، تلاش های جمعی خود را برای نیل 
به توسعه اقتصادی و اجتماعی و تحقق صلح، ثبات و رفاه 

همه اعضای گروه معطوف کنیم.
وی اف��زود: گ��روه ۷۷ بع��لاوه چین این ابزار و اهرم را در 
دست��رس همه کشوره��ای در حال توسعه قرار می دهد 
تا بتوانند منافع جمعی خود را با تکیه بر ارتقای ظرفیت 
مذاکراتی در همه مسائل اقتصادی بین المللی در سازمان 
ملل به پیش ببرند. اکنون علی رغم همه موانع و چالش ها، 
گروه ۷۷ طی این سال ها در عمل ثابت کرده که همکاری 
بین المللی تنها راه حفظ و پاسداشت ارزش های مشترک 

و حل و فصل چالش های فراروی جهان است.
نماینده دائم کشورمان در سازمان ملل خاطرنشان کرد: 

هرچند چالش های امروزه در مقایسه با سال های ابتدایی 
تشکی��ل گ��روه ۷۷ قدری تفاوت ک��رده اما ماهیت این 
چالش ها تغییر چندانی نداشته و تنها راه مقابله با آن نیز 

توسل به چندجانبه گرایی و همکاری جمعی است.
تخت روانچ��ی تاکید کرد: همه گی��ری کووید ۱۹ زنگ 
هش��داری ب��رای ک��ل جهان بود تا یک ب��ار دیگر به ما 
یادآوری کند که توسعه، رفاه و سعادت بشریت به یکدیگر 
متص��ل بوده و وابس��تگی متقاب��ل دارد. در حالیکه همه 
کشوره��ا دس��ت در دست یکدیگر ب��ه همکاری برای 
مقابل��ه با این همه گی��ری مشغولند، متاسفانه آمریکا به 
تحمیل اقدامات نامشروع یکجانبه قهرآمیز خود از جمله 
تحریم های یکجانبه غیرقانونی بر تعدادی از کشورها که 
بیشترین خسارت و رنج را از عواقب وخیم همه گیری کرونا 
متحمل شده اند، ادامه می دهد. این اقدامات غیرقانونی 
از یک س��و و فق��دان اقدام موث��ر و جدی از طرف جامعه 
بین الملل��ی ب��رای مقابله با این اقدامات، موجب شده که 
آرمان توسعه پایدار و محور آن یعنی »هیچکس نباید از 
توسعه عقب بماند«، به یک شعار صرفا بی محتوا، بی معنی 
و تزئینی بدل شود. این دیپلمات ارشد کشورمان اظهار 
کرد: مهم ترین بحران ها و چالش های بین المللی امروز 
فرا روی بشر، یعنی همه گیری کرونا و نیز یکجانبه گرایی، 
شکست نخواهند خورد مگر اینکه با پاسخ جمعی و واحد 
و نیز تلاش مشترک همه کشورهای جهان تحت لوای 
چندجانبه گرایی و همبستگی و مطابق با روح همکاری 
جمعی بین المللی، مواجه شوند و این آرمانی است که گروه 

۷۷ بعلاوه چین برای تحقق آن ایجاد شده است.

 نماینده اسبق مشهد در مجلس شورای اسلامی با تاکید 
ب��ر اینکه اگ��ر نظرخواهی شود، بیش از ۲۰ درصد مردم 
از عملک��رد مجل��س یازدهم رضای��ت ندارند گفت: اگر 
وعده ه��ای مطرح ش��ده توسط مجلس یازدهم را معیار 
و شاخص قرار دهیم، میزان توفیقات مجلس در تحقق 

این وعده ها بسیار کم بوده است.
جواد آرین منش در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: مجلس 
کنون��ی با شعار انقلابی گ��ری و ایجاد تحولات اساسی 
در کش��ور پ��ا ب��ه میدان گذاش��ت و شعارهای انقلابی و 
وعده های��ی نیز مطرح کرد. ام��ا این وعده های انقلابی 
در طول یک سال و نیم گذشته تحقق پیدا نکرده است 
و مردم آثار آن را در زندگی و سفره های خود احس��اس 
نمی کنن��د. نماینده سابق مشهد عنوان کرد: نمایندگان 
مجلس یازدهم در دیدار با رهبری قول دادند برای تامین 
کالاهای اساسی در جهت کاهش فشار بر مردم، تلاش 
خواهند کرد. همچنین وعده داده شد که قیمت ها کنترل 
و قیمت مس��کن نیز متعادل خواهد شد و مشکلات به 
وجود آمده برای بورس هم با تلاش های مجلس برطرف 
می شود. این فعال سیاسی اصولگرا افزود: مجلس وعده 
داد برای از بین بردن تبعیض های ناروا در زمینه پرداخت 
حقوق کارکنان دولت و سایر تبعیض های موجود تلاش 
کند، در زمینه حمایت از معیشت مردم و رفع محرومیت ها 
گام های اساسی بردارد، از تولید داخلی حمایت و شفافیت 

و انضباط مالی را در سطح کشور حاکم کند.
وی ب��ا اش��اره به اینکه نمایندگان مجلس همواره دولت 
قب��ل را به ناکارامدی محک��وم می کردند، گفت: انتظار 

دارن��د آثار وعده های��ی که نمایندگان در زمان انتخابات 
مط��رح می کردن��د را مشاهده کنن��د، در حالی که در این 
م��دت قیمت ه��ا از ارز و طلا گرفته تا کالاهای اساسی، 
برخی حتی تا ۱۰۰ درصد هم افزایش یافته و نرخ تورم 
سالانه نیز از ۵۰ درصد فراتر رفته است. این فعال سیاسی 
اصولگرا خاطرنشان کرد: مجالس بدون همکاری سایر 
قوا و بدون حل مسائل کلیدی کشور و گشودن گره های 
اقتصادی، کاری از پیش نخواهند برد، دولت باید تلاش 
کند تا با تفاهمی که در حوزه مس��ائل سیاست خارجی 
صورت می گیرد، فشارهای موجود بر مردم را کاهش دهد. 
نماینده سابق مجلس بیان کرد: گرفتاری مردم اگرچه در 
حوزه های فرهنگی، اجتماعی و سیاسی و مس��کن و در 
حوزه های مختلف وجود دارد، اما نیازهای اولیه مردم یعنی 
معیشت مردم دچار مشکل است و بخش قابل ملاحظه ای 
از درآمدهای مردم صرف تامین نیازهای اولیه می شود و 
بسیاری از اقشار جامعه نیز فقیر شده اند. بنابراین گشودن 
گره های اقتصادی و معیشتی مردم یک اولویت و مسئله 

فراگیر برای تمام اقشار جامعه است.

آرين منش از نارضايتی 80 درصدی مردم خبردادتخت روانچی از اقدامات آمريكا به ويژه در بحران كرونا انتقاد كرد

دست خالی مجلس يازدهم در تحقق وعده های انقلابیتبديل آرمان توسعه به شعاری بی محتوا 


